
Verslag van de eerste algemene ledenvergadering van Gasteren Goed voor 
Elkaar (GGvE) op 3 november 2022 in dorpshuis De Gasterije 
 
Bijlage: Gasteren Goed voor Elkaar Jaarverslag 2021 inclusief jaarrekening 2021 en begroting 2022. 
Deze bijlage is voorafgaand aan de vergadering gepubliceerd op de website van InGasteren.nl. 
 
Aanwezig: Arno Klee, Herman Roepman, Els van der Linden, Henk Eggens, A.C. Sablerolle, Tom 
Schulte, T en F. Hofman, G. en M.Dijkstra, M.v.d. Heijde, Ina Klee, M.M. Dubbelboer, Netty v.d. 
Woude, Vilma Ponten, Margo Schulte; Grietje Paas en Carin de Jonge van Impuls. Ben Mulder kwam 
na afloop van een andere vergadering. Iris Koffijberg en Annemiek Elzinga hadden bericht van 
verhindering gestuurd. 
 
1 Welkom en introductie 
Arno heet de aanwezige leden en de dames van Impuls van harte welkom op deze eerste algemene 
ledenvergadering van GGvE en stelt de bestuursleden van GGvE voor: Arno Klee (voorzitter),  Margo 
Schulte (secretaris), Herman Roepman (penningmeester), Els van der Linden (lid). 
 
Arno vertelt over het ontstaan van GGvE. GGvE is begonnen als werkgroep met het voornemen iets 
te ondernemen om ‘ontmoeten en verbinden’ in het dorp te versterken. In september 2018 
presenteerde de werkgroep haar plannen op een bewonersavond. Die werden positief ontvangen, 
er meldden zich direct meer dan 20 vrijwilligers. Kort daarna gingen de activiteiten van start. Toen 
was eigenlijk nog niet echt duidelijk of er wel voldoende behoefte aan die activiteiten zou zijn. Een 
evaluatie in 2021 leerde echter dat die behoefte er wel degelijk was. Daarom werd besloten om de 
werkgroep om te vormen naar een vereniging. De Vereniging Gasteren Goed voor Elkaar werd 
opgericht in november 2021. GGvE telt nu 131 leden (iets meer dan 70% van de Gasterense 
huishoudens), 4 bestuursleden en 31 vrijwilligers. Belangrijke partners van GGvE zijn Impuls Welzijn 
en de Gemeente Aa en Hunze. 
 
De huidige activiteiten van GGvE bestaan uit ‘De Huiskamer’ en ‘Samen Koken - Samen Eten’ (de 
kookworkshop), beide activiteiten op dorpsniveau, en de Vervoerservice en de Klussendienst als de 
op praktische hulp gerichte activiteiten, waarbij GGVE individuele hulpvragers in contact brengt met 
haar vrijwillige hulpverleners. 
 
2 Belangrijke punten uit de statuten 
Wie de statuten in z’n geheel wil doornemen kan deze aanvragen bij de secretaris, maar voor deze 
avond, geeft Herman aan, volstaan we met een korte toelichting op een aantal belangrijke punten 
daaruit. 
De leden: 

• Leden zijn Huishoudens van Gasteren en omstreken. Per huishouden wordt één persoon in het 
ledenregister opgenomen. 

• Leden betalen een jaarlijkse contributie de hoogte waarvan wordt vastgesteld door de algemene 
ledenvergadering (ALV). 

Het bestuur: 

• Het bestuur bestaat uit tenminste drie meerderjarige personen benoemd door de ALV. 

• Elk bestuurslid treedt volgens een rooster uiterlijk drie jaar na de benoeming af, maar kan zich 
herkiesbaar stellen. (Dit rooster is overigens nog niet gemaakt.) 

• Het bestuur behoeft voor een aantal handelingen de goedleuring van de ALV. 
Rekening en verantwoording: 

• Het bestuur legt in de ALV verantwoording af met een jaarverslag door de secretaris en een 
financieel jaarverslag (jaarrekening) door de penningmeester, deze laatste gecontroleerd door 
een kascommissie bestaande uit twee door de ALV benoemde leden. (De kascommissieleden 
mogen geen lid zijn van het bestuur). 

• Als de jaarrekening akkoord wordt bevonden verleent de AVL het bestuur décharge. 



De algemene ledenvergadering: 

• De ALV is het hoogste besluitvormende orgaan. 

• Het bestuur roept tenminste eenmaal per jaar een ALV bijeen, binnen vier maanden na afloop 
van het verenigingsjaar.  

• Ook de leden zelf kunnen het bestuur verzoeken een ALV te beleggen. 

• De ALV kent volgens de statuten tenminste een aantal vaste onderwerpen. 
Herman geeft een opsomming van al deze onderwerpen maar geeft aan dat we daar op deze eerste 
ALV van af moeten wijken. Omdat dit de eerste ALV is zijn er geen notulen van een vorige 
vergadering en omdat er nog geen kascommissie is heeft die ook de jaarrekening niet kunnen 
beoordelen. Voor eind april 2023  zal het bestuur een nieuwe ALV beleggen waarop alle verplichte 
onderwerpen volledig kunnen worden behandeld. 
 
3 Jaarverslag 2021 (ter kennisneming) 
Herman ligt kort het jaarverslag 2021 toe. Alle GGvE activiteiten konden naar tevredenheid worden 
uitgevoerd. Van de Huiskamer en Samen koken – Samen eten werd goed gebruik gemaakt. Dat was 
minder het geval bij de Vervoerservice en Klussendienst maar toch werden ook die gewaardeerd. 
Het aantal aangemelde vrijwilligers is hetzelfde gebleven. Sommigen worden regelmatig ingezet 
maar niet op niet alle vrijwilligers hoefde een beroep te worden gedaan.  
 
4 Jaarrekening 2021 (ter kennisneming) 
Financieel was 2021 een uitzonderlijk jaar. In voorgaande jaren bestond het inkomen van GGvE 
voornamelijk uit een subsidie van Impuls Welzijn maar deze verviel met ingang van het tweede 
kwartaal. Er moest dus gestreefd worden naar alternatieve inkomsten en vermindering van de 
uitgaven. Dit is mede aanleiding geweest om een vereniging te worden zodat contributie kan 
worden geheven. Aan de uitgavenkant is bespaard op de Huiskamerkosten, onder meer door niet 
langer de consumpties te vergoeden. Als geluk bij een ongeluk zijn vanwege de coronapandemie  
veel huiskamerbijeenkomsten niet doorgegaan waardoor het jaar nog net met een positief saldo van 
€ 82,88 kon worden afgesloten. Voor de begroting van 2022 is uitgegaan van een contributie van  
€ 10,00 per huishouden en een deelname van 60% van de Gasterense huishoudens, waarmee een 
sluitende begroting te maken viel. 
 
Margreet Dubbelboer wilde graag weten waarom de bestuurskosten in de begroting voor 2021 op  
€ 500 staat en voor 2022 op € 150. Herman legt uit dat er in 2021 bijzondere eenmalige kosten 
voorzien waren voor de notaris, de Kamer van Koophandel en de bank vanwege de oprichting van de 
vereniging. Het bestuur zelf maakt nauwelijks kosten. De € 150 voor 2022 waren begroot voor de 
kosten van deze algemene ledenvergadering. Dit is waarschijnlijk wat aan de hoge kant geweest. 
 
5 Benoeming van de Kascommissie 
Het bestuur heeft Iris Koffijberg en Ben Mulder bereid gevonden om zitting te nemen in de 
kascommissie en stelt de leden voor hen in die functie te benoemen. Dit voorstel wordt unaniem 
aangenomen. Leden van de kascommissie worden in principe benoemd voor twee jaar. Ieder jaar 
wordt een nieuw lid benoemd. Dan is er altijd een ‘oud’ en een ‘nieuw’ lid in de commissie. Dus 
volgend jaar zal één van de nu benoemde leden aftreden om vervangen te worden door een ander. 
 
6 Rondvraag 
Arnold Sablerolle vraagt welke handelingen het bestuur wel en welke niet mag uitvoeren. Herman 
antwoordt dat dit in de statuten uitvoerig omschreven is. Zo is het bestuur bijvoorbeeld niet 
bevoegd tot het sluiten van overeenkomsten tot het kopen van registergoederen, en heeft ze de 
goedkeuring van de ALV nodig om onroerend goed te huren of verhuren, een lening te verstrekken 
of een bankkrediet aan te vragen. Verder kan het bestuur bijvoorbeeld niet zelf nieuwe bestuurs-
leden of kascommissieleden benoemen. 
 
Arno sluit het formele deel van de ALV af en dankt de leden voor hun aanwezigheid en hun steun. 
Na de pauze wordt de vergadering voortgezet met een presentatie van Impuls Welzijn. 



7 Seniorenvoorlichting 
Arno stelt Grietje Paas en Carin de Jonge voor van de welzijnsorganisatie Impuls. 
Om beurten leggen zij uit hoe Impuls is georganiseerd en welke activiteiten zij uitvoert. 
 
Impuls is een laagdrempelige welzijnsorganisatie waar geen indicatie voor nodig is. Iedereen met 
een hulpvraag op het gebied van wonen, zorg of welzijn kan bij haar terecht. Als blijkt dat er toch 
sprake is van een hulpvraag  waarvoor wel een indicatie nodig is, voor bijvoorbeeld huishoudelijke 
hulp of hulp uit de WMO, dan zal worden verwezen naar de gemeentelijke organisatie Attenta. 
 
Impuls is onderdeel van de overkoepelende organisatie Tinten en heeft zelf 26 medewerkers en 250 
vrijwilligers. De Gemeente AA en Hunze is haar opdrachtgever voor zowel de reguliere werkzaam-
heden als ad hoc opdrachten, zoals recent de opvang van Oekraïners. 
Verschillende gebieden waarop Impuls onder meer werkzaam is: 
- Ondersteuning in dorpen en buurten, zoals bij dorpsinitiatieven, de Huiskamers, buurtbemid-

deling en ANWB vervoerservice AutoMaatje;  
- Ondersteuning  van activiteiten voor de jeugd; 
- Mantelzorgondersteuning; 
- Maatschappelijk werk; 
- Begeleiding van statushouders en nieuwkomers (bijvoorbeeld vluchtelingen uit Oekraïne); 
- Seniorenvoorlichting  
 
Seniorenvoorlichting 
De gemeente Aa en Hunze is in 2000 van start gegaan met Seniorenvoorlichting. Het doel daarvan is 
om alle 75-plussers in de gemeente te informeren over regelingen, voorzieningen en activiteiten die 
bijdragen aan het zo lang mogelijk functioneren van senioren in de eigen woon- en leefomgeving. 
Eén keer per vijf jaar worden 75-plussers door Impuls aangeschreven met de vraag of ze een bezoek 
van een seniorenvoorlichter op prijs stellen. Wanneer men daarop in wil gaan, door het terugsturen 
van een antwoordkaart, wordt een afspraak gemaakt. 
Tijdens het gesprek met de seniorenvoorlichter geeft deze informatie over bestaande voorzieningen, 
bijvoorbeeld taxivervoer, een vervoerspas, Valys, maaltijdvoorziening, mantelzorgondersteuning, 
etc. En natuurlijk wordt dan ook besproken of daar behoefte aan bestaat. Of dat er andere 
behoeften zijn die meer op het terrein van Attenta liggen. Als dat laatste het geval is, en de oudere 
daarmee instemt, dan kan daarover contact gezocht worden met Attenta. 
 
Er zijn zeven of acht seniorenvoorlichters, allen vrijwilligers die daarvoor een speciale training 
hebben gevolgd. Zij bezoeken geïnteresseerde 75-plussers dorpsgewijs. Dus één keer per vijf jaar 
worden alle 75-plussers in een dorp aangeschreven. Binnenkort is Gasteren aan de beurt.  
 
Tikkel Hofman vraagt of er ook zorg is voor mensen met financiële problemen. Carin zegt dat daar 
zeker aandacht voor is en dat er wordt samengewerkt met vier organisaties die betrokken zijn bij het 
vroeg-signaleren van schulden. En energiemaatschappijen en zorgverzekeraars moeten betalings-
achterstanden melden, wat aanleiding kan zijn om met mensen in gesprek te gaan om te zien of hulp 
geboden kan worden, bijvoorbeeld met budgetteren. 
Stille armoede, zeer actueel in deze tijd, blijft moeilijk, omdat mensen zich vaak schamen. 
 
Een andere vraag uit de zaal was: als mensen de energietoeslag niet nodig hebben, kan Impuls daar 
iets mee doen? Grietje antwoordt dat er is een landelijk Kansfonds bestaat, maar dat Impuls liever 
ziet dat zulke donaties meer lokaal terechtkomen. Daar wordt  momenteel over nagedacht. 
 
8 Sluiting 
Na deze boeiende presentatie, met veel interactie met de leden van Gasteren Goed voor Elkaar, 
bedankte Arno Grietje en Carin voor hun zeer interessante bijdrage aan deze avond en wenste 
iedereen wel thuis. 
 


